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L’alcalde Callau 
treu competències 

a Marcuello
Sant Adrià.- 

El passat ple d’octubre 
va estar marcat per un 
decret d’alcaldia que pas-
sava les competència de 
protocol i comunicació i 
noves tecnologies des de 
l’àrea de ciutadania, que 
dirigeix Isabel Marcuello, 
a alcaldia. Marcuello, que 
tornava al ple després de 
deu mesos de baixa per 
un accident en un ascen-
sor de l’ajuntament, va 
demanar la paraula per 
afirmar que tot i no estar 
al 100% “treuré forces 
d’on sigui” per mantenir 
el compromís amb la ciu-
tadania fins a les properes 
eleccions municipals.

Per la seva banda, 
l’alcalde Joan Callau va 
explicar a aquest diari 
que només era una reor-
denació interna i que la 
decisió no era ni personal 
ni de cap venjança. La 
manca d’explicacions al 
ple per part de l’edil van 
ser criticats per oposició 
i públic. Pàg. 5. 

Set victòries en 
set partits

Sant Adrià.- Entre-
vistem Jose Luis Muñoz, 
nou coordinador local 
d’ICV Sant Adrià per par-
lar de la nova estructura 
de partit i dels reptes de 
la ciutat. Pàg.7.

Coordinador 
local d’ICV

Sant Adrià.- L’inici 
de temporada del Sant 
Martí Adrianenc és im-
pecable. Set victòries en 
set partits és el balanç 
dels adrianencs, que són 
líders. Pàg.13.

Adèu a Amnèsia?
Sant Adrià.- 

“A mi m’han dit per-
sonalment que es feien 
enrere”. L’alcalde de Sant 
Adrià, Joan Callau, asse-
gura que tant la discoteca 
Atlàntida, que obre els 
mesos d’estiu a les anti-
gues piscines del Marina 
Besòs, i el projecte de 
construir una Amnèsia al 
Port Fòrum són història. 
Segons l’edil, l’empresari 
Martí Ferrer hauria re-
nunciat als tres anys de 
concessió que encara li 
queden als terrenys del 
Marina Besòs, propietat 
del Consell Comarcal del 
Barcelonès Nord. A més, 
tot i haver anunciat a 
principis d’any que les 
obres de construcció de 
l’Amnèsia Barcelona al 
Port Fòrum començarien 

aquest novembre, també 
hauria decidit emportant-
se’n el projecte.

 Des del departa-
ment de comunicació 
d’Amnèsia afirmen que no 
tenen res a dir perquè no 
saben res. Segons aques-
tes fonts, l’empresari 
Martín Ferrer no els ha fet 
cap comentari al respec-
te. “No puc dir que està 
en stand-by o no perquè a 
mi no m’han res. Sembla 
ser que l’alcalde sap més 
que nosaltres”, comenta 
Magda Estévez, del de-
partament de comunica-
ció d’Amnèsia. Això sí, 
ha confirmat que sí és 
cert que han tancat les 
oficines que el grup havia 
obert al Port Fòrum i que 
ara treballen des del Tibi-
dabo. “No he preguntat el 

per què”, afirma Estévez, 
que assegura que Ferrer 
“està molt desil·lusionat” 
amb la situació actual.

L’alcalde de Sant 
Adrià ha confirmat que, 
segons un pacte de go-
vern, no hi haurà més 
discoteques a les piscines 
del Marina Besòs. “Tant 
si continuen tres anys 
més com si hi renuncien 
ara, no s’instal·larà més 
oci d’aquest tipus”. Per 
Callau, que fa uns mesos 
afirmava que per Sant 
Adrià era “bo que es des-
envolupi el port perquè 
és activitat econòmica”, 
això significa una ralen-
tització de tot el procés. 
Preguntat per un pla B 
per aquesta zona, l’edil 
afirma que els terrenys 
són privats. Pàg. 6. 

Contractacions 
a adrianencs

S a n t  A d r i à . - 
S’amplia fins el 15 de 
desembre el pla per 
subvencionar les em-
preses que contractin 
adrianencs per fomen-
tar l’ocupació. Pàg.6.
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exposen l’opinió dels seus autors. El diari només es manifesta 

ideològicament a l’editorial. Tots els drets reservats.

Editorial

Opinió

Joan Rectoret i Closa

Hablando en serio         

Alí Baba i...

Todo el mundo conoce, más o menos, el cuento de Alí Babá y los 40 ladrones. 
En nuestro país, ha aflorado un imitador pero multiplicado por dos. El de acá, un 
financiero listo, poderoso y ladrón, se caracteriza porque en vez de 40 ladrones, 
son más de 80 sus acólitos; y también porque en vez de robar a los ricos, ha 
esquilmado los bienes de los pobres que han confiado en él.

Con una desfachatez en sus ademanes y con una única sonrisa, dio la señal de arrebato 
financiero tocando la campanilla para más inri. 

Siempre he afirmado -y sigo rubicándolo- que España es el país más rico del mundo, y a 
las pruebas me remito: que si unos cientos de miles de millones de euros por aquí, u otros 
miles de millones por allá, y aún se aguanta en pie, ningún otro país occidental -en tiempos 
de paz- es y ha sido tan expoliado como España; y que tan bien o mal, aún se yergue.

Pero, lo peor de todo no es el robo, sino que al ser descubiertos, puede que les caiga una 
leve condena -he dicho puede, que aún está por ver- pero lo que es seguro -y lo afirmo 
rotundamente- la “pasta” ésa no volverá, igual que las oscuras golondrinas de Bécquer. 

Me gustaría, para acabar sin dejar un mal sabor por la impotencia ni siquiera de elucidar 
una solución de hacerlo con algún “chiste”, o bien algún comentario jocoso, pero es tal el 
cabreamiento que tengo, que el único comentario que se me ocurre es: ¡Qué se lo pasen 
bien!. 

Temps complicats

Dir que actualment vivim temps complicats sembla obvi. Tant econòmicament, com socialment i políticament parlant la realitat que vivim dia rere dia és cada 
cop més deplorable. No sortim del pou, tot i que les grans xifres macroeconòmiques així ho indiquin. No sabem a on aniran a parar els bons resultats 
dels que parlen els nostres polítics, però la majoria de nosaltres no els veiem. Les dades de l’atur, per exemple, continuen sent alarmants, a tot l’estat 
espanyol i a Sant Adrià molt especialment. 72 adrianencs/ques més es van apuntar a les llistes de l’atur el mes d’octubre. Amb ells/es ja són 3.795 els 
ciutadans de la nostra ciutat que no tenen feina. Això sí, si ho comparem amb l’any anterior, s’ha reduit el nombre de persones aturades a Sant Adrià 

amb 58 aturats menys. A aquestes persones, a les que reben alguna prestació i a les que no en reben cap, els anuncis de recuperació els semblen acudits. I més, 
quan després de les xifres d’aturats als informatius veuen i escolten els nous casos de corrupció política que no paren d’augmentar. La nostra ciutat està vorejant 
l’escàndol. A les xarxes socials es lliura des de fa mesos una guerra entre ex-dirigents polítics adrianencs i indignats que presenten videos que parlen de corrupció 
en la concessió dl’algunes llicències. Una denúncia que també sembla han presentat davant la justícia però que, per ara, no s’ha traduit en cap detenció. Veurem 
com continua el procés. Com també caldrà veure com continua la lamentable situació dels treballadors del poliesportiu Marina Besòs. L’empresa concessionària de 
la instal·lació, Gimesport, no paga regularment els seus treballadors des d’agost i els empleats ja no poden aguantar més. A sobre, el projecte d’un gimnàs privat 
de baix cost a la mateixa zona de la ciutat sembla que no és gaire bona idea per solucionar el problema. Moltes qüestions sense resoldre té el nostre ajuntament, 
problemes amb difícil sortida que en lloc de resoldre’s sembla que es compliquin encara més. Molta feina a fer tenen els dirigents adrianencs per poder presentar-se 
davant la ciutadania i demanar-lis el vot a les properes municipals. Perquè, tot i que encara falti mig any per les eleccions, l’ambient ja té caires electorals, com es 
pot veure en cada ple que se celebra a la Casa de la Vila.

Plens que mai són avorrits. El darrer ple d’octubre semblava plàcid, sense protestes de la policia, ni dels veïns i veïnes del barri de Sant Joan Baptista ni de la Mina. 
Tot anava sobre rodes, amb mocions, això sí, plenes de retrets entre els grups municipals i fins i tot de mala maror a nivell personal entre regidors de diferents ideolo-
gies. I també entre membres del mateix partit. La decisió de l’alcalde Joan Callau de treure les competències de protocol, comunicació i noves tecnologies de l’Àrea 
de Ciutadania, que dirigeix Isabel Marcuello, per passar-les a Alcaldia, no van sentar gaire bé a la regidora socialista, que tot i manifestar que entenia la decisió presa 
per Callau deixava entreveure tot el contrari en la seva intervenció. Tot i ser una guerra soterrada, les desavinènces entre dues faccions en el si del PSC adrianenc 
són per tots conegudes. De fet, no és un secret que potser tindrem un partit de nova creació, d’ideologia socialista però fora del PSC, en les properes eleccions 
municipals. Alguns afirmen que ja circulen les llistes per la ciutat. Ens esperen mesos plens de sorpreses.         

Hablando en serio         

Dos temas: Barça y “L’Estaca”

Cuando estudiaba me enseñaron que la Matemática era una ciencia exacta. 
Yo lo tenía como un axioma, puesto 2x2 siempre me daban 4. Sin embargo, 
parece -a lo que se ve- que en cuanto a las granes cifras no esasí. 

Veamos: la junta de Laporta cierra el ejercicio contable 2010-2011 con un 
beneficio de 3,8 millones de euros. La nueva junta Rosell dice que “nonis”, 

que se perdieron 47,6 millones de euros y en vista de lo cual van al juzgado. El juez, entre 
otras cosas dictamina como correcta lo de Laporta. ¿Ustedes lo entienden?

El Barça es -para mí- un club modélico en muchos aspectos. Lo cual, siempre -o casi- 
provoca celos o envidias propias y ajenas. Es una pena. Sin embargo, es preferible a la 
dictatorial catadura merengue. ¡Qué se le va a hacer !

* * *

En Badalona, a veces ocurren cosas que no debieran ocurrir allí ni en ninguna otra parte. 
Lo digo por el abucheo delirante que hicieron de la canción de Llach “L’Estaca”. “L’Estaca” 
fue una canción reivindicativa de la libertad, en unos tiempos difíciles. Y así ha continuado 
siendo. Que en nuestra débil “dermocracia” se entorpezca cantarla o incluso se la prohiba, 
indica el grado poco democrático de nuestros gobernantes. Llach, como cantante no me 
entusiasma, pero como compositor y poeta, lo admiro profundamente, aunque no lo haya 
visto jamás en persona. 

Como verán, han sido dos temas que debieran hacernos reflexionar. ¿O no...? ¿Y del 9N 
què? Eso no toca, está demasiado caliente. Hay que esperar que se enfríe un poco. ¿O 
no?

J. R. i C.
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PxC denuncia les condicions de 
treball de la insuficient plantilla 
de la Policia local

Plataforma per Catalunya denuncia la situació en que es troba la plantilla de 
policia local i el seu material.

Tothom sap que Sant Adrià de Besòs és una ciutat amb unes característiques 
i uns condicionants especials que fan que es requereixi una plantilla de policia 
local suficient amb uns mitjans adequats per poder desenvolupar el seu treball 

amb eficàcia i fer front al creixent incivisme i a l’augment de la criminalitat que la deteriorada 
situació econòmica està agreujant.

La mitjana d’edat de la plantilla és molt elevada. Des de l’any 2011 han quedat vacants 
15 places de policies local a la nostra ciutat, havent amortitzat l’equip de govern la meitat 
d’elles.

Per a l’any que ve (casualment l’any de les eleccions municipals) han promès contractar 5 
places noves per cobrir les baixes per jubilació. Faltaran 10 places més com a mínim per 
poder igualar la plantilla.

Hi ha descontent i malestar en la plantilla per la forma i maneres en la qual se’ls tracta. 
Se’ls obliga a fer hores extra a força de *decretazos. No hi ha tota la comunicació que 
hauria d’haver-hi entre els agents i els seus responsables polítics.

El material està vell i en pèssim estat.

Només hi ha 9 armilles antibales, pràcticament caducades i en mal estat de conservació.

La flota de vehicles policials té molts anys i es troba en mal estat. Hi ha cotxes patrulles 
amb més de 12 anys i una de les furgonetes amb més de 20. El que fa que freqüentment 
hi hagi més vehicles espatllats reparant-se i en el garatge que operatius.

Des de Plataforma per Catalunya demanem que d’una vegada per totes es prenguin les 
mesures necessàries per solucionar aquest assumpte.

La seguretat dels nostres veïns és un assumpte bàsic i primordial.

Menchu Martí
Regidora i portaveu de Plataforma per Catalunya a 

l’Ajuntament de Sant Adrià

Faig referència a la “Declaració” del senyor Callau, que fou publicada en aquest 
diari el passat 4 d’octubre.

Sr. Callau, permeti’m que li digui que algunes de les afirmacions que fa en el seu 
article no només no tenen cap base científica, sino que posa en evidència un 
problema de consciència: escollir entre la postura del seu partit i les creences 

que el van portar a afiliar-se aquest partit. Suposo que vostè, de més jove, era d’aquells que 
volien transformar la societat; enderrocar barreres per aconsseguir una societat més justa, 
més igualitària, més lliure, amb més esperança. En definitiva, més democràtica. Vostè creia 
en la democràcia. Què li ha passat?. En aquells temps de lluita les eines eren senzilles: 
voluntat, persistència, organització, transgressió i resistència. Son cinc elements que es 
poden trobar en qualsevol moviment democràtic i pacífic: Mahatma Gandhi, Luther King 
o Nelson Mandela, son tres exemples prou il•lustratius dels molts que li podria citar. Però 
enlloc de mantenir-se fidel a les creences que alimentaren la lluita, ha escollit mantenir-se 
fidel a les directrius de l’organització a la que pertany. Organització que, com d’altres, ha 
perdut els ideals...

Vostè diu que la Independència és presentada com la solució a tots els mals. I que es 
presenta sobre l’eufemisme del “dret a decidir”. Però, sr. Callau, no ha estat pel dret a 
decidir pel que vostè suposadament ha lluitat?. Em pot dir en què es basa la legitimitat 
democràtica?. Una de les fonts del Dret és, precisament, la demanda social. És aquesta 
la que legitima les lleis. I la legitimitat democràtica es basa, també, en la demanda del 
demos, es a dir, del poble. I això no és nou, llegeixi la Republica, de Plató. O Hegel. I si 
no, li recomano Hobbes o Burke. O la sentència del Tribunal de l’ Haia. Si el seu partit té 
presència a l’Ajuntament, és per què els ciutadans de Sant Adrià de Besòs així ho van 
decidir, votant. Per tant, no digui que el dret a decidir és un eufemisme, per què aleshores 
es pot interpretar que la democràcia és un eufemisme, no creu?.

Desprès vostè afirma que aquest dret a decidir ha rebut un impuls institucional i mediàtic 
desmesurat, fent-ne l’eix de la política catalana mentre d’altres problemes perdien vigència. 
En primer lloc, em pot dir quin criteri segueix per qualificar l’impuls de “desmesurat”?. 
Desmesurat, respecte de què?. O, quí decideix si es desmesurat o no, vostè?. Les 
institucions representen els interessos populars. I en representació de la demanda d’aquest 
interessos, actuen. És la primera vegada que ho fan de debò, en trenta anys d’”eufemisme” 
democràtic...i ho fan per què s’ha de ser molt beneit per ignorar dos milions de persones 
als carrers de Barcelona. En quant a l’impuls mediàtic...els mitjans no poden ignorar els 
fets. I el fet principal és que la gent es manifesta en demanda de poder decidir què volem 
pel nostre futur. I no cregui, molts d’aquest mitjans recolzen postures com la seva. Però 
ells ho fan per la ideologia que tenen al darrera i per vendre i guanyar diners. Em pot dir 
per què ho fa vostè?.

També, curiosament, vostè confon “independentisme” amb “dret a decidir”. No, miri, el 
què la gent demanava inicialment és “poder decidir” i per això reivindicava aquest dret. 
Però l’obsessió d’alguns ha indignat a tants, que al final fins els que no ho eren s’han 
fet independentistes. L’ Independentisme no ha agafat força per què sigui la solució, no. 
L’ Independència s’ha fet un clam popular per què ofereix esperança, cosa que l’Estat 
espanyol, del que vostè en forma part, no ofereix. Vostè esmenta que un governant no ha 
d’introduir incerteses. Justament és el que els governants han fet en els últims temps. La 
única certesa és que els bancs valen més que les persones. No era el seu partit el que 
posava les persones per davant de qualsevol altra consideració?. Que no s’enrecorda de 
la lletra de La Internacional?.

Em recorda vostè una cançó de finals dels ‘80: “ Y como hemos cambiado”, dels Presuntos 
Implicados. Irònic nom, oi?.

I allò de “el benestar dels ciutadans no s’assoleix amb l’emoció i el sentiment, sino amb 
l’aplicació de politiques sensates i humanes, a través de la raó” (sic). Senyor Callau, em 
sorprèn. El cervell humà té una part emocional i una altra racional. L’emocional és la més 
antiga i ens ha permès sobreviure com espècie, mentre que amb la racional hem pogut 
codificar experiències i pensaments per què els nostres descendents poguessin prendre’n 
nota. Hauria de, en primer lloc, definir què es una política sensata i “humana” (que jo 
sàpiga, la política només la practiquen els humans). I això “d’aplicar-la a través de la raó”, 
home, almenys sigui clar i digui quina raó, per què n’hi ha un grapat i alguna no massa 
democràtica.

En quant al reconeixement internacional...Sr. Callau, vostè no viatja 
gaire, oi?. Només dir-li que el sorprendrà la quantitat d’Estats que 
reconeixeran l’Estat català el dia que sigui proclamat.

Igual que vostè, estic passat de moda. Però, a diferència de vostè, 
jo soc un home lliure. Des de l’emoció d’aquesta convicció li faig una 
afirmació: No hi ha Drets Socials, sense Drets Nacionals. Digui’m un 
sol exemple del contrari.

Gerard Alcázar, 
veí de St. Adrià, ad libertas

Carta oberta al senyor Callau, 
alcalde de Sant Adrià

Joan Rectoret i Closa

Catalans i catalanes
reclamem l’identitat!

Volem ser un poble lliure
i viure en llibertat!!!

Ja n’hi ha prou d’esclavitzar-nos
i de menjar un troç de pà.

Nosaltres sabrem arranjar-nos
amb el nostre tarannà!

Ciutadans i ciutadanes
si vivim en llibertat

serem un poble lliure
i per sempre assenyat!

   
  

Llamps i... trons
El Clam!

Article complet:
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Marcuello torna al ple per perdre les 
competències de protocol i comunicació

Al ple d’octubre es va donar compte d’un decret d’alcaldia en que s’anunciava aquesta avocació d’atribucions.

Redacció

Sant Adrià.-
Faltaven Pedro Rivero 

i Gregorio Belmonte, però 
tornava Isabel Marcuello. 
El ple d’octubre va estar 
marcat pels enfronta-
ments entre els grups 
polítics. Crispació des 
de principi a fi, fins i tot 
durant les mocions que 
eren aprovades per la ma-
joria dels grups, com les 
presentades per l’equip 
de govern per millorar les 
condicions laborals de la 
policia local. O amb la 
moció que va presentar 
i defensar la convergent 
Mireia Hernàndez contra 
els pressupostos generals 
de l’Estat. Hernàndez els 
va qualificar de “centralis-
tes, antisocials i injustos” 
amb proves sobre la taula, 
ja que va afirmar que des 
de que Rajoy va accedir a 
la presidència de l’estat 
espanyol les inversions 
a Catalunya s’han reduit 
en un 57,9%. Com era 
d’esperar, el PP hi va 
votar en contra, amb 
afirmacions de la segona 
de la llista popular, Laura 
Rodera, parlant de victi-
misme i contestant que 
si Catalunya seria viable 
si fos independent “per 
què demanen més diners 
a Madrid?”. Hernàndez va 
tornar la pilota assegurant 
que aquests diners no són 

de Madrid sinó que prove-
nen “de l’esforç fiscal de 
tots els catalans”.

La crispació també 
va arribar a la sala amb 
la moció presentada 
per PxC de condemna 
de l’Estat Islàmic. Tot i 
aprovar-se amb els vots 
favorables del regidor no 
inscrit, CiU i PSC, Irene 
Aldabert, regidora de So-
lidaritat d’EUiA, va tornar 
a manifestar el rebuig del 
seu grup a una moció 
presentada pel partit de 
Menchu Martí. Tot i estar 
a favor del fons del text, 
el seu grup no va votar a 
favor per la ideologia que 

s’intuia en les formes.
Semblava que el ple 

aniria ràpid, però quan 
es va arribar al punt nú-
mero 7 la crispació es va 
estendre al reduït públic 
present a la sala de plens. 
Isabel Marcuello, que 
portava de baixa des de 
que el passat 29 de ge-
ner va patir un accident 
d’ascensor a l’Ajuntament 
quan baixava de la tercera 
planta acompanyada de la 
també regidora socialista 
Fina López, va demanar 
la paraula. Va afirmar 
que respectava la decisió 
de l’alcalde de treure-li 
unes competències que 

nomès ell tenia potestat 
de donar i treure, i que 
mantindria el compromís 
amb la ciutadania fins a 
les properes eleccions 
municipals de 2015. “Tot 
i no estar al 100% treuré 
forces d’on sigui”, va 
afirmar. Com que el punt 
només consistia en donar 
compte, no es va donar 
cap explicació de la situa-
ció, tot i que un cop aca-
bat el ple des d’alcaldia 
se’ns va comunicar que 
des d’aquest moment 
protocol i comunicació 
i noves tecnologies ja 
no es portaran des de 
l’Àrea de Ciutadania, que 

dirigeix Marcuello, sinó 
des d’alcaldia. Mireia 
Hernàndez (CiU) va as-
segurar que en el decret 
que l’alcalde havia enviat 
als diferents grups muni-
cipals no s’explicaven els 
motius d’aquesta avoca-
ció d’atribucions, i que la 
llei obliga a explicar-ne 
els motius. Una veïna 
que era present al ple va 
demanar explicacions, 
però va haver d’esperar 
a que acabés el ple per 
rebre-les. “Això és de ver-
gonya. Si ho haguéssim 
sabut abans aquí hi hauria 
molta més més gent”, va 
cridar a la sala.

Preguntat per aquest 
diari, l’alcalde Joan Ca-
llau afirma que la decisió 
“és nomès una reorde-
nació interna, la resta 
d’atribucions, allò subs-
tancial, queda com estava 
a l’Àrea de Ciutadania”. 
L’edil assegura que la 
decisió no és “personal 
ni cap venjança”, sinó 
coherent. “El protocol és 
de l’alcalde, i la comuni-
cació de tot l’ajuntament, 
per tant és normal que 
es porti des d’alcaldia”, 
comenta. Preguntat so-
bre la no explicació dels 
motius al decret, que 
va denunciar la conver-
gent Mireia Hernàndez, 
Callau assegura que “el 
cartipàs d’un ajuntament 
és potestat de l’alcalde, 
i al ple nomès s’ha de 
donar compte de decrets 
com aquest, per això no 
calia més explicacions”. 
L’alcalde adrianenc no 
vol entrar a valorar les 
reaccions de suport a 
Isabel Marcuello que han 
aparegut a les xarxes 
socials i de rebuig de la 
decisió presa per ell.

L’alcalde Joan Callau i Isabel Marcuello, durant el ple d’investidura del primer. MS

MÉS DE 50 ANYS AL VOSTRE SERVEI
Cafeteria - Venda de Café - Pastisseria Artesanal

Avda. Catalunya nº 24 - Sant Adrià de 
Besòs - Tel. 93 462 28 33
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Ampliat el termini per subvencionar 
empreses que contractin persones aturades

Redacció

Sant Adrià.-
En el marc del Pla 

Metropolità de suport 
a les polítiques socials 
municipals 2014-2015, 
endegat per l’Àrea Me-
tropolitana de Barcelona, 
l’Ajuntament de Sant 
Adrià va posar en marxa 
una iniciativa pionera en 
el foment de l’ocupació. 
Fruit d’aquesta acció 
s’han creat fins ara 35 
llocs de treball subven-
cionats i les primeres 
empreses en sol•licitar 
la subvenció han rebut el 
pagament de la primera 
bestreta del 40% del total 
de l’import de subvenció 
atorgada.

A causa del al gran 
nombre d’empreses que 
fins el 30 de setembre ha-

vien presentat sol·licitud 
de subvenció, i tenint 
en comte que moltes 
més s’han interessat en 
iniciar aquest procés, 
l’Ajuntament de Sant 
Adrià ha aprovat una 
pròrroga del termini de 
sol·licitud fins el 15 de 
desembre de 2014.

Ta l  i  c o m  va m 
avançar, el programa de 
subvencions està adreçat 
a empreses i autònoms i 
pretén estimular la con-
tractació de persones 
aturades del municipi. 
En concret, l’objectiu és 
continuar creant llocs de 
treball fins a esgotar la 
dotació pressupostària 
que és de 302.850,90 
euros.

Amb l’ampliació del 
termini de sol·licitud, 
l’Ajuntament continua 

oferint a les empreses, 
autònoms i organitzacions 
privades que tinguin un 
centre de treball a l’àrea 
metropolitana de Barcelo-

na, una subvenció directa 
per contractar persones 
desocupades. L’import 
de la subvenció dependrà 
de la jornada efectiva de 

treball, que haurà de ser 
igual o superior al 50% 
de l’establerta al conveni 
col·lectiu del sector i, en 
qualsevol cas, no podrà 

superar els 1.300 euros 
mensuals.

A més de crear llocs 
de treball, el projecte té 
l’objectiu d’acompanyar 
a les persones contrac-
tades a través d’un iti-
nerari professional que 
inclou accions de forma-
ció i orientació, per tal 
de fomentar la reinserció 
laboral i millorar la seva 
ocupabilitat.

Tota la informació i 
les bases reguladores de 
les subvencions es poden 
trobar a la web municipal: 
www.sant-adria.net.

Aquesta iniciativa, que ja ha creat 35 llocs de treball, té com a objectiu generar-ne més, i s’amplia fins el 15 de desembre.

Més informació:

MS

Adéu a les discoteques Amnèsia i Atlàntida?

Redacció

Sant Adrià.-
“A mi m’han dit per-

sonalment que es feien 
enrere”. L’alcalde de Sant 
Adrià, Joan Callau, asse-
gura que tant la discoteca 
Atlàntida, que obre els 
mesos d’estiu a les anti-
gues piscines del Marina 
Besòs, i el projecte de 
construir una Amnèsia al 
Port Fòrum són història. 
Segons l’edil, l’empresari 
Martí Ferrer hauria re-
nunciat als tres anys de 
concessió que encara li 
queden als terrenys del 
Marina Besòs, propietat 
del Consell Comarcal del 
Barcelonès Nord. A més, 
tot i haver anunciat a 
principis d’any que les 
obres de construcció de 
l’Amnèsia Barcelona al 
Port Fòrum començarien 
aquest novembre, també 

hauria decidit emportant-
se’n el projecte. Callau 
ha confirmat que fa més 
d’un any que estan les 
llicències concedides a 
l’Ajuntament, però enca-
ra no les han recollit. Els 
motius de la marxa enre-
re? “A mi m’ho han dit, 
però prefereixo que expli-
quin ells els motius”.

Des del  departa-
ment de comunicació 
d’Amnèsia afirmen que no 
tenen res a dir perquè no 
saben res. Segons aques-
tes fonts, l’empresari 
Martín Ferrer no els ha fet 
cap comentari al respec-
te. “No puc dir que està 
en stand-by o no perquè a 
mi no m’han res. Sembla 
ser que l’alcalde sap més 
que nosaltres”, comenta 
Magda Estévez, del de-
partament de comunica-
ció d’Amnèsia. Això sí, 
ha confirmat que sí és 

cert que han tancat les 
oficines que el grup havia 
obert al Port Fòrum i que 
ara treballen des del Tibi-
dabo. “No he preguntat el 
per què”, afirma Estévez, 

que assegura que Ferrer 
“està molt desil·lusionat” 
amb la situació actual.

L’alcalde de Sant 
Adrià ha confirmat que, 
segons un pacte de go-

vern, no hi haurà més 
discoteques a les piscines 
del Marina Besòs. “Tant 
si continuen tres anys 
més com si hi renun-
cien ara, no s’instal·larà 

més oci d’aquest tipus”. 
El Consell Comarcal del 
Barcelonès Nord és el 
propietari dels terrenys, 
però Callau pensa que 
“ens faran cas si ho de-
manem”. Per Callau, que 
fa uns mesos afirmava 
que per Sant Adrià era 
“bo que es desenvolupi 
el port perquè és activitat 
econòmica”, això signi-
fica una ralentització de 
tot el procés. Preguntat 
per un pla B per aquesta 
zona, l’edil afirma que els 
terrenys són privats.

 

L’alcalde Joan Callau afirma que l’empresa s’ha fet enrere i no seguirà amb els seus projectes a la ciutat.

La zona on s’hauria de construir l’Amnèsia Barcelona al Port Fòrum.
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«Si tinguéssim més representació i fóssim més 
decisius canviaríem algunes coses»

Entrevista a Jose Luis Muñoz, coordinador local d’ICV Sant Adrià 

Redacció

Sant Adrià.-
Historiador i expert 

en la conservació del pa-
trimoni, va arribar a Sant 
Adrià fa sis anys amb 
la intenció de quedar-se 
per tota la vida. Un cop 
establert, va enviar dos 
correus, un a la Platafor-
ma de Conservació de les 
Tres Xemeneies, i l’altra 
a Iniciativa per Catalunya 
Sant Adrià. “Per donar 
un cop de mà”, afirma. 
Sis anys després, és el 
coordinador del partit 
després d’haver-se re-
novat l’executiva local. 
Jose Luis Muñoz té mol-
tes ganes de treballar 
i moltes idees per tirar 
endavant un projecte que 
ha començat va poques 
setmanes. La primera de-
cisió, eliminar el càrrec de 
president. La primera gran 
cita, les primàries obertes 
a tota la ciutadania que 
han escollit Gregorio Ca-
macho com a cap de llista 
per ICV per a les properes 
eleccions municipals.

Pregunta. Per què no 
continua com a coordi-
nador local Gregorio Ca-
macho?

Resposta. Ell era el 
president. La primera de-
cisió que vaig prendre 
és eliminar el càrrec de 
president, que sona com 
molt antic, no em va 
agradar mai això de pre-
sident. Perquè, a més, 
aquí no fas una funció 
presidencial, sinó de co-
ordinació.

Camacho ho deixa 
perquè ha canviat Inicia-
tiva. Abans èrem molt 
poca gente, veniem del 
moment del trencament, 
i gràcies a la seva feina 
s’ha creat una estructura. 
Vam pensar que ara era el 
moment de fer canvis, i 
per això em vaig presen-
tar. Més o menys faig el 
que feia abans, no impor-
ta el títol que tinguis.

P. Apart d’eliminar 
el càrrec de president, 
quins altres canvis farà a 
l’agrupació local?

R. El pr imer que 

vaig presentar va ser 
una nova executiva amb 
la següent estructura: 
primer el coordinador 
local, després el coor-
dinador d’organització, 
en aquest cas la Susi, 
comunicació, dones, jo-
ves i càrrecs electes que 
puguin haver. Per sota 
estaria l’assemblea, que 
ja hi era, però vam pro-
posar crear un consell 
local. O sigui, gent que 
vol estar més implicada 
que l’assemblea, però 

sense formar part de 
l’executiva, que no pot 
ser molt àmplia perquè 
sinó seria inoperativa. 
Però amb aquesta figura sí 
ens podem trobar un cop 
al més, cosa que ja em 
fet, per crear comissions, 
per exemple. Hem crear 
una de pressupostos, per 
treballar els propers pres-
supostos de l’ajuntament, 
una que es dediqui a 
aquest procés electoral 
en el qual entrarem ben 
aviat, i una altra de comu-
nicació. Perquè és veritat 
que som molt actius a la 

xarxa però volem treure 
un full al carrer, perquè 
la política 2.0 està molt 
bé però no s’ha d’oblidar 
la 1.0, la del dia a dia al 
carrer. Allà informarem 
de la nostra activitat i les 
nostres idees i projectes. 
Ara toca tenir una via de 
comunicació més estre-
ta amb el carrer perquè 
potser no arriba tota la 
informació d’allò que fem 
a la ciutadania.

P. Tornarà a estar 
al quart lloc de la llista 

d’ICV-EUiA com les da-
rreres municipals?

R. Encara no s’han 
fet les llistes. Fa pocs 
dies hem fet primàries, 
obertes a tota la ciuta-
dania, i vam tenir una 
participació més alta del 
que esperàvem. En total 
hi van votar unes 170 
persones, i sincerament 
jo esperava només uns 
20 vots. En aquest sen-
tit estem molt contents. 
Què és representatiu? No, 
perquè a Sant Adrià hi ha 
molta més gent, com va 
passar amb la consulta 

de les tres xemeneies, que 
va votar molt poca gent, 
però és important. Doncs, 
en aquestes primàries es 
va presentar el Gregorio 
Camacho, va ser escollit, 
i l’únic que sabem és que 
ell és el cap de llista d’ICV. 
El que està clar és que vo-
lem reeditar, com a mínim, 
la coalició amb EUiA.

P. A vegades és com-
plicat tenir un pacte de 
govern amb el PSC?

R. Sí és complicat, i 
dir el contrari és faltar a 

la veritat. S’ha escenifi-
cat perquè encara que 
ICV-EUiA forma part del 
govern municipal, hem 
votat en contra de de-
cisions que no creiem 
que són beneficioses pel 
conjunt de la ciutadania 
i que responen a inte-
ressos amb els quals no 
estem d’acord. Es fa, s’ha 
de fer i ho continuarem 
fent. Una cosa és tenir un 
pacte de govern de caire 
progressista, que permet 
que puguem incidir en 
diverses àrees i aplicar 
polítiques d’esquerres, de 

reajustament social, de 
redistribució de la rique-
sa, i intentar posar fre a 
la crisi i a les retallades. 
Podem gestionar l’escola 
bressol, i estem molt or-
gullosos. Tot i que és cert 
que si tinguéssim més 
representació i fóssim 
més decisius canviariem 
algunes coses.

P. Com per exemple?
R. En el front litoral. 

Hi ha una cosa que no 
es parla del front litorial, 
i és que hi ha un plante-
jament previ de pisos de 
protecció oficial a un preu 
assequible. A això nosal-
tres no estem disposats 
a renunciar. No estem 
d’acord a renunciar a 
que aquest darrer espai a 
Sant Adrià en el que s’ha 
de millorar la seva urba-
nització suposi perdre 
coses que tenim. Com la 
recuperació de la desem-
bocadura del riu Besòs o 
el Parc del Litoral.

Nosaltres, per exem-
ple, gestionariem diferent 
consorcis en el que hi 
participa l’ajuntament 
o empreses públiques 
com EUSAB. Nosaltres 
vam votar en contra dels 
pressupostos d’EUSAB, i 
hem presentat un pla de 
viabilitat alternatiu, que 
aplicariem si tinguéssim 
el poder per fer-ho.

P. Els adrianencs no 
entenen els diners que 
es destinen a empreses 
com aquestes, sobretot 
en el tema dels sous dels 
directius. Sembla que 
no hi faltin els diners a 
l’ajuntament.

R. A veure, diners no 
n’hi ha. L’ajuntament de 
Sant Adrià està prou sa-
nejat, tot i que patim que 
les transferències de la 
Generalitat no ens arriben. 
L’ajuntament ha hagut 
d’avançar més de 3 milions 
d’euros, que la Generalitat 
li deu a cada ciutadà de 
Sant Adrià. S’han fet obres 
perquè s’han avançat els 
diners, i a l’escola bressol 
no es que s’hagin retallat 
les aportacions per nen, 
és que directament no es 
paguen.

Apart dels 3 milions 
d’euros que se’ns deu, 
amb els diners que hi 
ha és qüestió de fer el 
millor possible. Si s’ha de 
retallar d’un lloc que sigui 
efectiu. No sé si està 
justificat el sou d’algunes 
persones que estan fins 
i tot per sobre del que 
cobra el mateix alcalde. 
Si hem de retallar, s’ha 
de filar molt prim. El que 
està clar és que no po-
dem retallar deixant a la 
gent que està patint la 
crisi i que a sobre es veu 
afectada per les retalla-
des. Allà on pugui arribar 
l’ajuntament, no podem 
deixar la gent. Qüestions 
com benestar social, edu-
cació i promoció econò-
mica han de ser bàsiques 
i potenciades.

P. Quin són els reptes 
de Sant Adrià per ICV?

R. Un, i principal, és 
ajudar la gent, que a Sant 
Adrià ho està passant 
molt malament perquè ja 
no tenim greix per aguan-
tar-ho. En la mesura que 
pot un ajuntament, hi ha 
d’haver un esforç per do-
nar suport a la gent que 
ho passa malament.

Segon, la nostra ciu-
tat no està ben tramada. 
Tenim espais per on fa 
por passar, perquè no 
s’han desenvolupat de 
manera correcte. Però 
parlo d’espais al bell mig 
de la ciutat, no al front del 
litoral, més apartat.

Un tercer repte per mi 
és que tenim un proble-
ma a Sant Adrià i és que 
sembla que no volem que 
vingui la gent. 

A més, a Sant Adrià 
hi ha un atur, porcen-
tualment altíssim i molt 
greu. I una formació de la 
població, en general, més 
baixa del normal. Això 
s’ha d’intentar corregir 
perquè les dues coses 
van lligades.

Entrevista completa:

ICV SA“No podem retallar deixant a la gent que està patint la crisi”.
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El Consell Escolar 
acorda crear tres grups 
de treball i publica un 
butlletí informatiu

Redacció

Sant Adrià.-
El Consell Escolar 

Municipal de Sant Adrià 
de Besòs (CEM), reunit 
el dia 14 d’octubre, acor-
dà, entre d’altres punts, 
l’edició d’un butlletí in-
formatiu de la comunitat 
educativa adrianenca. A 
més, també va acordar la 
creació de tres grups de 
treball per debatre temes 
com ara la distribució 
equitativa de l’alumnat, 
l’educació especial al 
municipi i la participació 
de les famílies.

El grup que treballarà 
el tema de la distribució 

equitativa de l’alumnat 
presentarà les seves con-
clusions a la propera ses-
sió del CEM, prevista pel 
dia 20 de gener de 2015. 
El grup que treballarà el 
tema de l’educació espe-
cial al municipi presentarà 
les seves conclusions a la 
sessió del CEM del dia 14 
d’abril. Per últim, el grup 
que treballarà el tema de 
la participació de les fa-
mílies les presentarà a la 
sessió del dia 1 de juliol.

L’objectiu del CEM 
és el de ser un orga-
nisme de participació 
i consulta dels sectors 
afectats en la programa-
ció de l’ensenyament no 

universitari dins l’àmbit 
municipal de Sant Adrià 
de Besòs. Compartir ob-
jectius i sumar esforços 
és la única manera de 
poder millorar l’educació 
del municipi, i per és per 
aquest motiu que treba-
llem, perquè el Consell 
Escolar Municipal esde-
vingui un espai de cons-
trucció col·lectiva.

Primera Fira de la 
Creació “L’Encant”

Redacció

Sant Adrià.-
El proper cap de se-

tmana del 22 i 23 de 
novembre se celebrarà la 
primera edició de la Fira 
de la Creació “L’Encant”, 
un espai multidisciplinari 
on hi cap tot el que sigui 
fet a mà. Des d’artesania 
a música en directe, pas-
sant per disseny de roba, 
gastronomia, etc etc.

Hi pot participar qual-
sevol persona major de 16 

anys que vulguin presentar 
productes propis. I què és 
un creador? Doncs, aquella 
persona que fabrica, trans-
forma, recicla i crea pro-
duccions de forma artesa-
na, amb medis i tècniques 
pròpies del que es coneix 
com “handmade” o diy”. 
Es poden presentar produc-
tes “handmade” en totes 
les seves possibles discipli-
nes, inclòs mostres d’arts 
escèniques,plàstiques, i/o 
audiovisuals.

Els participants seran 

escollits segons criteris 
de creativitat, originalitat 
i qualitat del producte. Les 
propostes de residents 
a Sant Adrià de Besòs 
comptaran amb prioritat 
de participació, així com 
lade creadors novells. 
També es valorarà les 
possibilitats d’exposició 
de les obres dins l’espai.

L’horari de la fira és el 
dissabte 22 de novembre, 
de 10.30 a 21h. Diumen-
ge 23 de novembre, de 
10.30 a 19h. 

El cap de setmana del 22 i 23 de novembre.

Tres locals adrianencs 
per votar el 9N

Redacció

Sant Adrià.-
Sant Adrià tindrà tres 

locals on es podrà exercir 
el dret a vot al procés 
de participació del 9 de 
novembre, tot i que el 
consistori va decidir el 
passat ple de setembre 

no donar suport a la con-
sulta del 9N. Serà als 
instituts Fòrum 2004 (c. 
Llull, 450-458), Manuel 
Vázquez Montalbán (Av. 
Eduard Maristany, 59-61) 
i al Casal de Gent Gran 
de Sant Adrià Centre (c. 
Major, 8-10). 

Per conèixer el lloc de 

votació cal consultar-ho al 
web www.participa2014.
cat, on s’han de propor-
cionar les següents dades: 
municipi de residència, 
adreça, i primer cognom.

En total s’instal·laran 
a Sant Adrià 33 meses. El 
procés de votació serà se-
guit per 120 voluntaris.  

Sant Adrià Consulting

Tel.  93 462 70 16 - 93 462 01 36
Fax 93 381 54 50

Av. Catalunya, 77  
08930-Sant Adrià de Besòs Barcelona-España

FISCAL CONTABLE LABORAL 
JURÍDICO SEGUROS
GESTIONES INMOBILIARIAS

 EXTRANJERÍA

w w w . s a n t a d r i a c o n s u l t i n g . c o m

Es congelen les taxes i 
els impostos municipals

Redacció

Sant Adrià.-
En un ple extraordi-

nari celebrat el passat 5 
de novembre, l’equip de 
govern, format per PSC 
i ICV-EUiA, van presen-
tar les ordenances i els 
impostos municipals pel 
proper any. La proposta 
va ser aprovada amb els 
vots favorables dels 11 
regidors socialistes i els 
quatre ecocomunistes, 
i l’abstenció de la resta 
de grups.

En general, es con-

gelen les taxes, els im-
postos i els preus públics 
dependents del consistori 
adrianenc. L’IBI és l’únic 
impost que puja, degut 
a la recàrrega del 4% 
imposada pel govern de 
Madrid per als valors ca-
dastrals mitjans i superios 
a la mitjana. Per intentar 
equilibrar aquesta pujada, 
s’ha reduït el tipus fins 
el 0,73%, el que supo-
sarà que el proper any el 
consistori de Sant Adrià 
recapti 27.000 euros 
menys amb l’Impost de 
Béns Immobles.

Altres mesures pre-
ses pel govern municipal 
serà la disminució en un 
5% de la taxa de mercats 
ambulants. A més, s’ha 
establert una nova tari-
fa per regular l’activitat 
de venedors ambulants 
durant els dies de Fes-
ta Major, ja que abans 
aquesta s’incloïa dins 
de l’ocupació de l’espai 
públic, el que suposava 
una càrrega massa ele-
vada per aquest tipus de 
negocis. També ha pujat 
el preu del Poliesportiu 
Besòs en un 0,5%. 

Els instituts Fòrum 2004 i Manuel Vàzquez Montalbán i el Casal de 
Gent Gran de Sant Adrià Centre.
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Comencen les obres d’urbanització i 
millora del carrer de l’Onze de Setembre

Redacció

Sant Adrià.-
El passat 22 d’octubre 

es van iniciar les obres 
d’urbanització i millora 
del carrer de l’Onze de 
Setembre, des del carrer 
Sant Oleguer, a Sant 
Adrià de Besòs, fins al 
carrer Simancas, a Ba-
dalona.

Aquesta actuació, a 
part de millorar els aca-
bats de la urbanització, 
està específicament di-
rigida a realitzar la total 
supressió de les barreres 
arquitectòniques, la reno-
vació i millora dels serveis 
municipals i el soterra-
ment dels serveis com 
són les línies aèries i els 
contenidors de residus.

Els treballs han estat 

adjudicats a l’empresa 
constructora TAU ICE-
SA, per un import total 
de 561.077,47 euros, 
amb una baixa propera 
al 26%.

L’obra s’inscriu dins 
de les actuacions previstes 
als programes de millora 
de barris Àrea Badalona 
Sud i Sant Adrià Nord. El 
finançament d’aquesta 
actuació es realitza amb 
aportacions de la Generali-
tat, que efectua pagament 
del 50% de l’obra; del 50% 
restant, l’Ajuntament de 
Sant Adrià de Besòs aporta 
el 62,50% i l’ajuntament 
de Badalona el 37,50% 
restant.

El Consell Comar-
cal del Barcelonès és 
l’entitat que promou els 
treballs, atesa la supra-

municipalitat d’aquesta 
obra, a cavall dels termes 
municipals de Badalona i 
Sant Adrià de Besòs, per 

encàrrec dels mateixos 
ajuntaments. El Consell 
assumirà també les tas-
ques corresponents a la 

direcció facultativa, que 
han estat contractades 
a l’empresa SBS Simon i 
Blanco, S.L.

Aquests treballs tin-
dran una durada total 
de quatre mesos i mig i 
s’executaran en tres fa-
ses. La primera d’elles té 
una durada de 3 mesos i 
mig, i s’inicia aquesta set-
mana. S’ha previst actuar 
sobre la calçada central 
deixant completament 
disponible l’espai actual 
de les voreres, quedant 
així garantit el pas per als 
vianants.

Durant aquesta fase 
restarà tallat a la circu-
lació de vehicles tot el 
carrer de l’Onze de Set-
embre, tret dels accessos 
dels veïns a guals i apar-
caments, així com dels 
serveis situats al carrer. 
En aquests casos, l’accés 
es realitzarà des del carrer 
de Santiago.

Costaran 561.077,47 euros, amb una baixa propera al 26%.

MS

Actualitat

La Plataforma d’entitats i veïns/es de 
la Mina reclama que no es modifiqui el 
PERM per no enderrocar Venus

Redacció

Sant Adrià.-
“Sobre la situació real 

del barri i el Consorci de 
la Mina” és el títol del 
manifest que ha fet públic 
la Plataforma d’entitats i 
veïns/es de la Mina per 
denunciar l’actual mo-
ment que viu el barri i 
els problemes que s’han 
d’afrontar els propers 
anys. Acompanyant el 
manifest, un annex amb 
la justificació de la publi-
cació d’aquest, amb una 
primera frase demolidora: 
“Al crear el Consorci 
l’any 2000, es va pactar 
i posar per escrit que 
els temes de la Mina no 
serien mai utilitzats en 
les lluites polítiques par-
tidistes. Aquest acord mai 
es va complir i va anar 

generant moltes picaba-
ralles polítiques i també 
veïnals”.

En el manifest, la 
plataforma deixa clar di-
versos punts. Primer, que 
el Consorci de la Mina, 

prorrogat, no té recursos 
per complir els acords. 
Segon, que els Plans 
de Transformació Urba-
nístics actats amb els 
veïns han sofert “greus 
incompliments”. El text 

continua denunciant que 
els talls verticals de Mart 
i Llevant no es faran, que 
els passos de connexió 
entre blocs no s’han fet 
i els túnels que encara 
existeixen són “molt pro-

blemàtics”, que la zona 
d’Estrelles “fa fàstic de 
veure com no para de 
degradar-se”, que hi ha 
un munt de solars buits, 
plens de rates i porqueria. 
A més, hi ha més de 400 
habitatges “destinats a 
esponjar el barri i gene-
rar barreja social, que 
estan acabats però buits 
i vigilats a preu d’or es-
perant tenir una altra des-
tinació”, i uns plans de 
transformació educatius 
i socials “de curta volada 
i amb manca de perspec-
tives educatives globals i 
transversals”. El manifest 
afirma també que els 
projectes socioeducatius 
i laboral havien de tenir 
una clara “participació 
veïnal” però “han estat 
majoritàriament externa-
litzats”. 

Per tot això demanen 
a l’Ajuntament adrianenc 
i al Consorci de la Mina 
dues coses. Primera, 
que facin “un exercici 
d’autocrítica dels errors 
que han comès en el que 
havia de ser el Pla de 
Transformació de la Mina. 
I, la segona, demana 
que el consistori adria-
nenc aturi la modificació 
del PERM per no haver 
d’enderrocar el bloc de 
Venus i que se “cerquin 
noves alternatives per 
evitar condemnar a un 
sector de la població a 
l’exclusió social”.

MS
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El Museu Blau, primer museu català en 
construir un consell d’infants

Redacció

Sant Adrià.-
El Museu Blau és el 

primer museu de Cata-
lunya en constituir un 
Consell d’infants que 
actuarà com a equip as-
sessor en relació al fun-
cionament de l’espai, els 
continguts i les activitats 
del Museu. Aquest nou 
òrgan assessor — format 
per 16 nens i nenes de 
cinquè i sisè de primària 
de les escoles Els Porxos 
i Els Horts del districte de 
Sant Martí on està situat 
l’equipament— es cons-
tituirà el proper dissabte 
25 d’octubre d’ 11 a 13h. 
A l’acte hi assistirà Anna 
Omedes, directora del Mu-
seu de Ciències Naturals 
de Barcelona; Francesco 
Tonucci, pedagog expert 
a nivell internacional i 
investigador de l’Institut 

Psicològic del Consell 
Nacional d’Investigació 
d’Itàlia i Ernesto Páramo, 
director del Parque de las 
Ciencias de Granada i im-
pulsor del primer Consell 

d’infants a un museu de 
l’estat.

Els consells d’infants 
van sorgir del projecte La 
città dei bambini 1, impul-
sat per Francesco Tonucci 

a principis dels anys 90, 
que proposa una nova 
filosofia de govern de les 
ciutats que incorpori la 
mirada dels infants com 
a garantia d’ inclusivitat 

per a tothom. Els consells 
d’infants poden funcionar 
a pobles i ciutats—a Ca-
talunya n’hi ha a una qua-
rantena municipis—i tam-
bé a escoles, hospitals, 
esplais, museus i a totes 
aquelles institucions on 
la presència d’infants és 
significativa. 

En tots els casos es 
tracta de reconèixer la 
capacitat de nens i nenes 
d’expressar les seves 
opinions i el seu dret de 
participar en les decisions 
que els afecten. Ja sigui 
a una ciutat, un hospital 
o un museu, els consells 
d’infants tenen la mis-
sió de recollir les idees, 
propostes i queixes de la 
ciutadania infantil i juvenil 
i incorporar al funciona-
ment de les institucions 
aquelles iniciatives que 
siguin viables.

L’excel·lent experièn-

cia del Consell d’infants 
del Parque de las Ciencias 
de Granada, creat l’any 
2004, ha estat el referent 
del Museu Blau per a la 
creació del seu propi con-
sell que també ha comp-
tat amb l’assessorament 
i sessions de formació a 
càrrec del pedagog, Fran-
cesco Tonucci.

Amb la constitució 
d’aquest nou òrgan as-
sessor, el Museu Blau 
se suma al projecte la 
La città dei bambini amb 
l’objectiu de promoure 
la participació del públic 
infantil del territori en les 
decisions i la programació 
d’aquest equipament.

MUSEU BLAU

Les 4es Trobades de Dansa i Cultura 
Urbana arriben a Sant Adrià

Redacció

Sant Adrià.-
El HOP 14, que orga-

nitza l’associació cultural 
El Generador, comença 
el proper 7 de novembre 
amb activitats a diversos 
espais de Barcelona, San-
ta Coloma de Gramenet i 
Sant Adrià. Dins de la pro-
gramació, destaca el se-
gon Certamen de Creació 
Escènica de les Danses 
Urbanes, una plataforma 
d’exhibició i de trobada 
que busca impulsar i des-
envolupar la creació escè-
nica dels diferents estils 
de les danses urbanes. 
Les propostes investiguen 
en els nous llenguatges i 
formes d’interpretar les 
danses urbanes. El Certa-
men busca la renovació i 
la promoció de les danses 
urbanes. S’han seleccio-
nat 16 propostes, 5 de 
companyies, 5 solos i 

6 duets. Les actuacions 
seran el 7 de novembre al 
centre Cívic Les Corts, el 
15 de novembre al Centre 
Cívic Barceloneta i el 21 
de novembre a la Sala 
Pepita Casanellas. Les 4 
millors propostes actua-
ran el 8 de desembre al 

Mercat de Les Flors. Es 
repartiran quatre premis, 
dos de grup, un de duet i 
un de solo. 

L’HOP14 Tardor eng-
loba també el Concurs de 
videoclips de Rap i el Con-
curs de vídeos de Cultura 
Urbana. Els dos concursos 

de vídeo tenen un premi al 
millor treball i un altre de 
votació popular al millor 
vídeo, s’han presentat 
propostes d’Itàlia, Colòm-
bia, Tenerife, Badajoz, Va-
lladolid, Alacant, València, 
Córdoba i Catalunya.

A Sant Adrià tindrem 

l’oportunitat de gaudir de 
l’espectacle “Sinestesia. 
Versió: Site específic”, de 
la companyia Iron Skulls, 
la guanyadora de l’edició 
anterior del Certamen 
HOP 2013 i del Certa-
men Internacional Burgos 
New&York 2014, entre 
d’altres. A més, la com-
panyia està actualment 
fent una residència artís-
tica al Casal de Cultura. 
El divendres 28 de nov-
embre, a les 21h i a les 
21,30h presentaran una 
proposta espectacular a 
modo de performance 
al Refugi de la Guerra 
Civil de Placeta Macià de 
Sant Adrià de Besòs. Una 
acció trepidant dins d’un 
refugi antiaeri, en dues 
úniques funcions per a 
40 persones. L’entrada és 
gratuïta.

HOP14, 4es Trobades 
de Dansa i Cultura Urba-
na, estan organitzades 

per l’Associació Cultural 
El Generador amb el su-
port de l’Ajuntament de 
Barcelona, l’Ajuntament 
de Sant Adrià de Besòs, 
l’Ajuntament de Santa 
Coloma de Gramenet, La 
Generalitat de Catalunya, 
equipaments públics com 
el Mercat de les Flors, 
El Graner, Centre Cívic 
les Corts, Centre Cívic 
Casa del Rellotge, Centre 
Cívic Barceloneta, Ate-
neu de Nou Barris, Espai 
Jove Bocanord, Centre 
Cultural albareda, espai 
Jove Garcilaso, Breaking 
Convention, Certamen 
Internacional de danza 
Burgos & New York artis-
tes i grups vinculats amb 
la cultura Urbana.

El 28 de novembre, el refugi antiaeri acull “Sinestesia. Versió: Site Especific” d’Iron Skulls Co.

Els Iron Skulls actuaran el 28 de novembre al refugi antiaeri de la placeta Macià.
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Un llibre idiota per llegir al bany

Redacció

Sant Adrià.-
“Al “Libro idiota” es 

poden trobar contes, re-
lats curts, jocs, endevina-
lles, homònims, acròstics, 
papiroflèxia, poesia, notí-
cies, reportatges i moltes 
coses més”. Aquesta és la 
descripció que el mateix 
escriptor adrianenc Pedro 
de la Prada fa del seu da-
rrer llibre, “Libro idiota”, 
una obra per llegir al bany, 
com es pot llegir a la co-
berta, “perquè és amable 
i et fa evacuar d’una ma-
nera molt relaxant”. “Libro 
idiota” va néixer fa uns 
vint anys, quan l’artista 
local va començar a reco-
llir històries sobre els nú-
meros. I així, després de 
llegir molts i molts llibres 
va recollir cent referències 

sobre els 100 primers nú-
meros, que es poden llegir 
a cada una de les cent 
pàgines que conformen 

el llibre (per exemple, 4 
són les fases de la lluna, 
57 són els kilòmetres del 
túnel ferroviari Transalpí a 

Suïssa o 84 anys dura la 
translació d’Urani). Ja te-
nia els números, ara havia 
que omplir les pàgines, i 

ho va anant fent recopi-
lant totes les idees que li 
venien al cap.

Idees,  “tonter ies 
en molts casos”, com 
l’alfabet fet amb objectes, 
el seu zoo particular (amb 
alguns dels dibuixos del 
seu pare), frases cèlebres 
com la d’Albert Einstein 
“Mai penso en el futur, 
arriba massa aviat”, jocs 
matemàtics, antics anun-
cis de la infantesa de 
l’autor, etc. A més d’un 
llibre per llegir al bany, De 
la Prada pretén que sigui 
interactiu. Per això ha 
creat un bloc, libroidiota.
blogspot.com, i un correu, 
libroidiota@gmail.com, 
per animar els lectors a 
que enviïen més idees per 
així, en un futur, publicar 
el segon volum.

“Libro idiota” de Pedro 

de la Prada es pot comprar 
per només 8,50 euros a El 
Corte Inglés, i a les llibre-
ries “El Kiosquet” (Avda. 
Catalunya, 73-75, de Sant 
Adrià de Besòs), “Llibreria 
El Full” (c. Guifré 109, jun-
to a La Plana, Badalona), 
“Llibreria Carrer Major” (c. 
Major, 13, Santa Coloma 
de Gramenet).

El proper projecte de 
l’artista adrianenc és un 
llibre sobre la història de la 
seva família paterna.

MS

L’escriptor i artista adrianenc Pedro de la Prada presenta la seva nova obra plena de contes, anècdotes i humor

Nou Concurs de 
Relats Breus de Dones 
“Paraules d’Adriana”

Redacció

Sant Adrià.-
Ja es poden presentar 

els treballs per participar 
en el XIVè Concurs de 
Relats Breus de Dones 
“Paraules d’Adriana”, que 
convoca l’Ajuntament de 
Sant Adrià de Besòs, amb 
la col·laboració del Centre 
d’Informació i Orientació 
de la Dona (CIOD). Com 
cada any poden parti-
cipar-hi totes les dones 
majors de 16 anys que 
ho desitgin i s’atorgarà 
un primer premi de 550 € 
i un accèssit de 300 € a 
la millor obra feta per una 
autora de Sant Adrià.

Es poden presentar 
escrits en català i en cas-
tellà. Hauran de ser inèdits 
originals i es presentaran 
en format a doble espai 
amb lletra Times New Ro-
man 12 o Arial 12, mida 
DINA-4 i escrits en una 

sola cara. L’extensió no 
serà inferior a 4 pàgines ni 
superior a 10 pàgines. Els 
relats no hauran d’haver 
estat guanyadors i/o fina-
listes d’aquest concurs 
en anterior edicions, ni de 
qualsevol altre concurs. El 
tema és lliure. Es valorarà 
la qualitat literària del 
relat, la utilització d’un 
llenguatge no sexista, la 
visibilització de les des-
igualtats de gèneres i el 
tractament de la igualtat 
entre dones i homes.

Els relats es poden 
fer arribar fins al 15 
de desembre al Centre 
d’Informació i Orientació 
de la Dona (CIOD) on 
també podeu consultar les 
bases i demanar informa-
ció: C. de les Escoles, 10, 
baixos, 08930 Sant Adrià 
de Besòs, Tel. 93 462 11 
21, infodonaciod@sant-
adria.net.

S’han de presentar 

quatre còpies signades 
amb pseudònim. Jun-
tament amb un sobre 
tancat amb les dades de 
l’autora: el pseudònim, 
el nom, els cognoms, 
l’adreça postal, el correu 
electrònic, un telèfon de 
contacte i la fotocòpia del 
DNI de l’autora. Per correo 
electrònic s’enviaran tres 
documents: el relat o els 
relats presentats amb el 
pseudònim, les dades 
personals (el nom, els 
cognoms, el pseudònim, 
l’adreça postal i el telefon 
de contacte) i el docu-
ment escanejat del DNI.

“Petjades, roderes i 
solcs” d’Anna Marin 
Gàlvez al MhiC

Redacció

Sant Adrià.-
El passat 16 d’octubre 

es va inaugurar l’exposició 
“Petjades, roderes i solcs”, 
de l’artista Anna Marin 

Gàlvez, a la sala petita 
del Museu d’història de la 
immigració de Catalunya 
(MhiC). La mostra convi-
da a reflexionar sobre els 
camins com a motlle de 
les nostres passes al llarg 

dels anys. 

“I foren feliços?!?!?” 
al Cicle Teatrea

Montse Sáez

Sant Adrià.-
El proper diumenge, 

16 de novembre, es clau-
sura el Cicle Solidari de 
Teatre amateur que or-
ganitzen Yalah Solidaris 
amb el Poble Sahrauí i 
el Grup de solidaritat És 
l’hora amb l’obra “I foren 

feliços?!?!?”, del grup de 
teatre La Faràndula del 
Montalbán. Partint de la 
idea de què passa amb els 
personatges dels contes 
quan s’apaga la llum i el 
llibre es tanca, l’obra és 
una adaptació dels contes 
tradicionals a la realitat 
actual. 

L’obra començarà a 

les 18 hores al Casal de 
Cultura i el bo d’ajut és 
de 3 euros. Els diners es 
destinaran als projectes 
de cooperació de Yalah, 
És l’Hora al Perú, el Men-
jador social de Sant Adrià 
i l’associació AFAMME-
BAN, de familiars i malalts 
mentals de Sant Adrià i 
Badalona.
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Plaça de la Vila, 11, entlo., 3ª 
08930 - SANT ADRIÀ DE BESÒS

Tels. 934.62.27.21 / 934.62.08.07 Fax. 933.81.25.48 

Manuel 
AMAYA 
BRAVO

Agente de la Propiedad 
Inmobiliaria

Perito Industrial
Perito Tasador

Administrador de Fincas

Locales en Alquiler - Pisos en Venta

Mariscal Cabanes, 46-48 
Local (Zona Artigas). Dos puer-
tas dan a la calle. Una de las puertas 
tiene entrada peatones; Pavimento 
terrazo; Un aseo; Altura del Local 5,50 
metros;  220,40 metros planta; 156 
metros altillo, adaptado para despa-
chos, con divisiones. Ventanas de 
celosia de vidrio, a la calle. 

Mariscal Cabanes 20-22 
Local  138,48 m  (Zona Arti-
gas).  Una puerta; El pavimento es 
de cemento no tiene terrazo; Un aseo.

Bogatell, 58. Local Uno. 
100 m. 2  puertas; Aseo; El local es 
un poco irregular. 

Villar, 85. Local. 123,50m. 
Local y sótano, comunicado por una 
rampa; 1 puerta; Tiene puerta con sali-
da al vestíbulo.

En Sant Adrià Besós
Juan Fivaller, 10. Local      

193m.

En Badalona disponemos 
de varios entresuelos comer-
ciales

Guasch, 4. Local. 900 m. 
(Badalona). Dos puertas, una 
basculante y otra peatonal. 
Más de 5 m. de altura  

El Sant Martí Adrianenc 
segueix en ratxa de victòries

Montse Sáez

Badalona.-
Després de la decep-

ció de no haver trobat 
finançament per disputar 
la Divisió d’Honor Plata, 
el Sant Martí Adrianenc 
ha començat la tempo-
rada 2014-15 de manera 
espectacular. Set vic-
tòries en set partits és per 
ara el balanç de l’equip 
d’handbol adrianenc, que 
continua al capdavant de 
la classificació, deguit 
de prop pel Sant Cugat, 
que només ha perdut 
un partit, i pel La Salla 
Montcada, que té un ba-
lanç de 5 victòries i dues 
derrotes.

La temporada va co-
mençar amb un trionf molt 
clar davant l’Esplugues. 
Tot i ser fora de casa, el 

resultat de 21 a 31 dona-
va ales per l’esperança. 

Així va ser. La ratxa 
va continuar una setmana 
després a casa davant 
el Gavà (28-23), i la jor-
nada següent davant el 
Vendrell, tot i que la vic-
tòria va ser més ajustada 
(29-31). 

Davant el Sant Esteve 
Sesrovires i l’afició local 
el bon lloc es va traduir en 
un contundent 37 a 29. 
Circumstància que es va 
tornar a repetir davant el 
Palautordera (24-37) i el 
Joventut Mataró (40-26). 
A la darrera jornada va 
tocar patir més per acon-

seguir el triomf davant el 
Sant Joan Despí (23-24)

El proper partit del 
Sant Martí Adrianenc serà 
el proper dissabte, 8 de 
novembre, a les 19 hores, 
al Pavelló de La Verne-
da, on juga normalment 
els seus partits l’equip 
adrianenc. 

SANT MARTÍ ADRIANENC

El Femení Sant 
Gabriel continua 
sense guanyar

Montse Sáez

Sant Adrià.-
Annus horribilis pel 

Femení Sant Gabriel en el 
que portem de tempora-
da. Vuit derrotes en vuit 
partits és el trist balanç 
de les adrianenques que 
continuen sense sumar 
cap punt. La darrera de-
rrota, a casa davant la 
Reial Societat per 0 a 1 
ha portat a l’equip local a 
una situació molt difícil. 
L’únic consol és que els 
equips que té per sobre no 
estan massa lluny, ja que 
Sevilla, Albacete i Santa 
Teresa tenen respectiva-

ment 2 i 4 punts. Això 
sí, cal reaccionar aviat si 
no volen mirar de cara al 
descens. 

Molt millor va l’equip 
juvenil A. Després de set 
jornades de competició, 
els gabrielistes han acon-
seguit quatre victòries, un 
empat i dues derrotes. La 
darrera, a la última jorna-
da, on van caure davant 
el Catalonia UB per 3 a 0. 
Una setmana abans, però, 
havien guanyat per 4 a 0 
a la Unificació Llefià en 
un gran partit dels adria-
nencs. La propera jornada 
jugaran a casa davant el 
Jose Maria Gené.

El juvenil manté la bona forma i continua 
quart amb quatre vistòries
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El Femení Sant Adrià 
guanya la Lliga 
Catalana a casa 
davant el Segle XXI

Bàsquet Català

Sant Adrià.-
El Poliesportiu Mu-

nicipal La Mina de Sant 
Adrià de Besòs va acollir 
el passat diumenge 12 
d’octubre, la final de la 
Regal XI Lliga Nacio-
nal Catalana Femenina 
2 2014 - Trofeu Tricen-
tenari amb victòria final 
de l’Snatt’s Femení Sant 
Adrià en superar a la final 
al Segle XXI per 65-53.

En aquesta onzena 
edició s’han enfrontat 
l’Snatt’s Femení Sant 
Adrià, recent ascendit, i 
el Segle XXI, en una final 

igualada en els primers 
minuts amb un 17-16 en 
el marcador al final del 
primer període. La igual-
tat s’ha mantingut en 
el segon quart sense un 
clar dominador del partit 
i marxant al descans amb 
un 33-29 favorable a les 
amfitriones d’aquesta 
competició.

A la represa, el con-
junt lila de Sant Adrià 
de Besòs ha aconseguit 
marxar en el marcador 
finalitzant el tercer quart 
amb un 52-38 i encarant 
la recta final de partit amb 
una còmode avantatge, 
arribant als 19 punts de 

diferència. El resultat final 
ha estat de 65-53 amb un 
Segle XXI lluitador fins al 
final i amb Maite Cazorla 
com a millor jugadora de 
l’equip amb 8 punts i 5 
rebots. La millor jugadora 
del partit, i MVP atorgat 
per Regal, ha estat per 
Olga Ruano de l’Snatt’s 
Femení Sant Adrià amb 
10 punts i 5 rebots.

Més informació: 

Històrica victòria del Fiatc Joventut de 
Badalona al Palau Blaugrana

Jordi Montraveta

Badalona.-
Partidàs el que es va 

viure el passat 2 de nov-
embre al Palau Blaugrana 
entre el FC Barcelona i el 
FIATC Joventut, on els 
dos equips han mostrat 
un gran balanç ofensiu i 
que s’ha acabat decidint 
a l’últim segon.

En la primera meitat, 
els verd-i-negres han arri-
bat a perdre de 10 punts 
(34-24) però ha remun-
tat, amb un segon quart 
de llibre, i ha arribat a la 
mitja part amb el resultat 
de 43-47.

La segona meitat ha 
seguit amb la mateixa línia 
que al final de la primera, 
on el FIATC Joventut ha 
anat mantenint un petit 
avantatge. Els blaugranes 
han reaccionat i s’han 
posat per davant, però 

els de Salva Maldonado 
han mantingut l’actitud i 
han controlat la situació. 
A falta de 2 segons, Gora 

Suton ha anotat la cistella 
que donava la victòria 
al FIATC Joventut per 
82-83.

El més destacat del 
partit ha sigut el pivot se-
negalès Sitapha Savané, 
amb 20 punts, 4 rebots i 

20 de valoració. Desta-
car també Hannah (19p 
i 18 val) i Suton (13p i 
17 val)

82 - FC Barcelona 
(25+18+17+22): Huer-
tas (8), Oleson (14), Do-
ellman (13), Thomas (7), 
Tomic (17) -cinc inicial- 
Abrines (5), Pleiss (11), 
Satorasnky (3), Hezonja 
(-), Navarro (-), Lampe(2) 
i Nachbar (2).

83 - FIATC Joven-
tut (18+29+17+19): 
Mallet (7), Ventura (2), 
Kirksay (3), Suton (13), 
Miralles (6) -cinco inicial- 
Vidal (7), Savané (20), 
Hannah (19), Barrera (-) 
y Suárez (6).

Aquesta victòria, la 
número 700 de la història 
del club a la Lliga Endesa, 
els situa desens, amb tres 
victòries i dues derrotes. 
Oblidant així la dolorosa 
derrota a casa, davant 

l’Obradoiro i la desfeta 
a la pista del Reial Ma-
drid, on els verd-i-negres 
van perdre per només 2 
punts, anotats per Felipe 
Reyes en els darrers se-
gons de partit.  

Els propers partits de 
la Penya seran el proper 
diumenge, 9 de novembre, 
a les 18 hores a l’Olímpic 
davant l’Unicaja. Un par-
tit que es podrà seguir 
en directe i també per 
Teledeporte. La següent 
setmana serà el torn de 
marxar fora del país, a 
Andorra, per jugar contra 
el Morabanc. Serà el diu-
menge, 16 de novembre, 
a les 21 hores.

En un partit vibrant, els de Salva Maldonado s’imposen al FC Barcelona per 82 - 83.

Més informació:

V. SALGADO

Savané ha estat el millor de la Penya, amb 20 punts, 4 rebots i 20 de valoració. 

Floorball al carrer 
gràcies als Tucans

Bàsquet Català

Sant Adrià.-
El proper dissabte, 

8 de novembre, d’11 a 
15 hores, l’Associació 
d’Hoquei Línia Tucans 
organitza una demostra-
ció de floorball a la plaça 
de la Vila per donar a 
conèixer aquest esport, 
una unió entre l’hoquei 
línia i el futbol sala.

A més, el club co-
mençarà aquest proper cap 
de setmana la competició 

a la Lliga Plata, on s’haurà 
d’enfrontar a equips de 
Castelló, Lugo, Igualada, 
Rubí, Astúries, Sant Joan 
Despí i Sagunt. 

Pel que fa a la resta 
d’equips del club, a la 
darrera jornada es van 
enfrontar als Tsunamis. 
L’equip sènior masculí  
va perdre per 1 a 2, i són 
sisens a la taula. Les fè-
mines del Tucans-Asme si 
van guanyar per 2 a 0 i es 
col·loquen terceres.  

Els juvenils van per-

dre per 2 a 4 per alguns 
errors en defensa, mentre 
que els infantils van guan-
yar gràcies a un solitari 
gol que els manté en la 
tercera posició. 

El benjamí va acon-
seguir una altra victòria 
a la Lliga Catalana per 
10 a 2, victòria que els 
manté al capdavant de la 
classificació. Per la seva 
banda, els alevins també 
van guannyar per 8 a 1 i 
es mantenen tercers a la 
taula de classificació.

Organitzat per l’Associació de Veïns La Mina, la Plataforma d’entitats i veïns i el CAP La Mina, el proper 
diumenge, 23 de novembre, es durà a terme una nova edició de La Mina Camina. La sortida tindrà lloc 
a les 9.30 hores davant del CAP La Mina. 
La Mina Camina és una activitat que es fa de gener a novembre, en el que es vol promoure la salut 
mitjançant l’esport. L’exercí físic produeix beneficis per a la salut que s’han pogut contrastar sobre 
la salut cardiovascular, malalties respiratòries cròniques, salut mental o problemes circulatoris, etc. 
La orientació comunitària d’aquesta activitat pot millorar el recolzament social de les persones que 
hi participen.
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Farmàcies de torn - NOVEMBRE 2014

Telèfons 
d’interès 

SANT ADRIÀ
-Ajuntament- 93.381.20.04
-Policia Local- 93.381.55.55
-Protecció Civil- 93.462.27.00 / 
93.462.22.11
-Comissaria de la Policia Nacional- 
93.381.50.11
-Mossos d’Esquadra- 088 (per a les tres 
ciutats)
-Creu Roja- 93.381.00.80
-Correus- 93.381.21.31
-CAP local- 93.462.26.61
-Taxis- 93.392.22.22

SANTA COLOMA
-Ajuntament- 93.462.40.40
-Policia Local- 93.386.00.50
-Comissaria de la Policia Nacional- 
93.466.38.45
-Creu Roja- 93.386.20.24 / 93.446.21.87
-Correus- 93.386.69.99
-Bombers- 93.391.82.82
-Bombers.Urg.- 93.391.80.80 
-Hospital Esperit Sant- 93.386.02.02 
 (Urgències- 93.386.30.00)
-Ambulàncies- 93.468.20.00   
-Companyia de l’Aigua- 93.386.59.99
-Taxis- 93.391.22.22

BADALONA
-Ajuntament- 93.483.26.00
-Policia Local-  93.483.29.01
-Comissaria de la Policia Nacional- 93.387.04.47
-Protecció Civil -93.483.28.86
-Bombers- 93.388.00.80
-Correus- 93.384.34.52 / 93.399.62.12
-Hospital Municipal - 93.464.83.00
-Hospital Can Ruti-93.465.12.00
-Ambulàncies- 93.384.56.12
-Estació Renfe- 93.389.30.75
-Taxis- 93.225.00.00/     
-Gas Badalona S.A. 93.389.03.66 / 93.389.07.16

COMARCA
-Catalana  Gas -900.30.31.32
-Averies Gas - 900.39.40.41
-FECSA- 900.31.31.31
-Aigues de Barcelona
 900.35.53.55
-Enher Elec.- 900.333.330
-Tugsal- 93.395.31.11
-Grup de Famílies de Jugadors 
compulsius (GAM-ANON)- 
645.343.336

Serveis
Ho

rò
sc

op
 A

st
ro

lò
gi

c

Dissabte 1
Llevant, 20-22
Diumenge 2

Via Trajana, 20, local 6
Dilluns 3

Av. de Catalunya, 50
Dimarts 4

García Lorca, 1
Dimecres 5

Mar, 18
Dijous 6

Pi i Gibert, 66
Divendres 7

Gran Via CC, 26
Dissabte 8

Avda. Catalunya, 92-94
 Diumenge 9

Avda. Platja, 82
Dilluns 10

Andreu Vidal, 2

Dimarts 11
Llevant, 20-22
Dimecres 12 

Via Trajana, 20, local 6
Dijous 13

Av. de Catalunya, 50
Divendres 14
García Lorca, 1
Dissabte 15

Mar, 18
Diumenge 16
Pi i Gibert, 66
Dilluns 17

Gran Via CC, 26
Dimarts 18

Avda. Catalunya, 92-94
 Dimecres 19

Avda. Platja, 82
Dijous 20

Andreu Vidal, 2

Divendres 21
Llevant, 20-22  
 Dissabte 22

Via Trajana, 20, local 6
Diumenge 23

Av. de Catalunya, 50
Dilluns 24

García Lorca, 1
Dimarts 25 

Mar, 18
Dimecres 26
Pi i Gibert, 66

Dijous 27
Gran Via CC, 26
Divendres 28 

Avda. Catalunya, 92-94
Dissabte 29

Avda. Platja, 82
Diumenge 30
Andreu Vidal, 2

Avinguda Catalunya, 74 
(zona peatonal) 
08930. Sant Adrià
Tel. 93 381 00 95

BALANÇA (24 setembre-23 octubre)
No li treguis importància al dolor que fa mesos que sents. 
Ves al metge perquè si esperes més podria ser greu i la 
cura més llarga. 

ESCORPÍ (24 octubre-22 novembre)
Has de deixar aquests vicis que l’única cosa que fan 
és buidar-te la butxaca i empitjorar-te la salut. Si ho 
aconsegueixes veuràs que arribes a fi de mes.

SAGITARI (22 novembre-21 decembre)
Necessites al teu voltant gent més alegre. Amb tot el 
que tens damunt escoltar penúries alienes no et ve bé. 
La situació laboral del teu entorn no és bona. 

CAPRICORN (22 desembre-20 gener)
Aquesta lesió que arrossegues t’impedirà realitzar 
exercici i això et fastigueja molt. Per a tu és una vàlvula 
de fuita. 

AQUARI (21 gener-19 febrer)
Intenta matinar una mica més per fer una mica d’exercici. 
Notes que et falta fons i forma, és per que no treus temps 
per practicar esport.
 
PEIXOS (20 febrer-20 maig)
Al teu al voltant sembla que tothom aquesta de mal 
borràs. No et deixis contagiar. Ets un persona optimista 
i sempre li treus el positiu als esdeveniments.

ARIES  (21 març-20 abril)
Si només valores les coses materials no seras mai 
completament feliç. Obre la ment, i el cor, a altres 
possibilitats.

TAURE  (21 abril-20 maig)
Vols treure rendiment als diners que has estalviat. Mira 
molt bé la lletra petita abans d’acceptar cap pacte que 
sembli meravellós.    

BESSONS  (21 maig-21 juny)
Una persona del teu entorn ho està passant molt 
malament. Intenta ser el seu suport i estar més 
pendent d’ell/ella.  

CRANC  (22  juny-23  juliol)
És hora de fer neteja als armaris. Enlloc de llençar 
coses que no necessitis, podries vendre-le’s i treure 
una mica de diner. 

LLEÓ (23  juliol-23 agost)
Des de molt jove feies esport però has perdut la costum. 
És important per la salut que hi tornis de nou per perdre 
una mica de pes.

V E R G E  ( 2 4  a g o s t - 2  s e t e m b r e ) 
Ja és hora de prendre un descans. Portes molts mesos 
massa estresat i la teva ment et demana a crits unes 
vacances.   




